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Zapytanie 

w sprawie: odmalowania pasów na ulicy Okólnej w okolicy pętli autobusowej.  

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy i kiedy byłoby możliwe jest 
odmalowanie biało-czerwonych pasów całkowicie niewidocznych w ul. Okólnej obok pętli 
autobusowej w Łagiewnikach? Na załączonym zdjęciu przekazanym przez mieszkańca  widać, że 
zebra w tym miejscu była. Obecnie są tam znaki pionowe D-6 i T-27 . 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 

w załączeniu: zdjęcia  

 

 

 



 

 


